2022-2023 F2-F5 Admissions 2022-2023 年度中二至中五入學申請

Congratulations to the following applicants! 恭喜以下同學!

<u>F2</u>	中二		
1	50128086	2	50260348
3	50316920	4	50602172
5	50635197	6	50858373
7	50935072	8	51076591
9	51221065	10	51299778
11	51490444	12	51957363
13	52201580	14	52317491
15	53014109	16	53137288
17	53282380	18	53595085
19	53645145	20	53757975
<u>F3</u>	<u>中三</u>		
1	50294290	2	50400722
3	52508398	4	52605922
5	52938670	6	53467840
<u>F4</u>	DSE 中四香港中學	文憑	
1	50375484	2	52429502
3	53078325		
<u>F4</u>	Preparatory Year 中四	9預備班	
1	80218974	2	80254000
3	80389279	4	80413811

F5 DSE 中五香港中學文憑

1 51629240

F5 IBDP 中五國際文憑

Nil

Please refer to the important dates and events below (PARENTS ONLY. Students **NOT** required to come.):

Please enter via MacDonnell Road main entrance and wear a surgical mask at all times while on the school premises.

Before entering the school premises, parents have to

- (i) use the "LeaveHomeSafe" mobile application to scan the venue QR code;
- (ii) present the vaccination record for the purpose of the Vaccine Pass;
- (iii) complete a Visitor's Health Declaration Form.

請依照下表所列日期、時間來校辦理各項事宜 (家長代辦,學生 無需 出席)

請由麥當勞道正門進入校舍。在校園內須時刻戴上外科口罩。

進入校舍前,家長須

- (i) 使用「安心出行」流動應用程式掃描場所二維碼;
- (ii) 出示疫苗接種紀錄以作「疫苗通行證」之用;
- (iii) 填寫訪客健康申報表。

Date 日期	Time 時間	Item 事項
4 August (Thu)	9:00am-5:00pm	Collect registration documents at Administration Office 到行政部領取註冊文件

5 August a	2:00nm 2:00nm	Registration
5 August ^a (Fri)	2:00pm-3:00pm	Registration – Return the following documents: Student Registration Form with photo affixed Original# and a copy of the student's Birth Certificate Original# and a copy of the student's HKID Card Original# and a copy of school reports of current academic year (including the final term result and conduct grade) The signed Letter of Undertaking
		 School fee for September: a crossed cheque payable to "St. Paul's Co-educational College" (please write the student name in full, the class level and the contact no. at the back of the cheque) F2 to F4 (DSE/Prep Yr) & F5 (DSE): \$6,580 F5 (IBDP): \$9,850
		 Reply slip for the notice on school fee and fee remission Direct Debit Authorization (DDA) Form and a photocopy of the first page of the passbook / ATM card (For payment of school fee using The Council of St. Paul's Co-educational College World Credit Card, please also submit the Credit Card DDA form once the Card has been issued)
		Parents' Orientation reply slip
		 Reply slip for purchase of tablets The signed Agreement Form on School Network & Mobile Computing Devices (please keep a copy for future reference)
		PTA application form with cheque (optional)
		Application Form for Boarding (optional)
		A copy of the student's COVID-19 Vaccination Record
		# Originals will be returned to the students/parents after verification of photocopies

_	1	
		註冊 - 交回下列文件: • 貼上相片的學生註冊表 • 學生出生證明書之正本# 及副本 • 學生香港身份證之正本# 及副本 • 現學年成績表正本# 及副本(包括下學期成績及操行) • 簽妥之承諾書
		 繳交九月份學費,請以支票支付,抬頭請寫 "聖保羅男女中學"或 "St. Paul's Co-educational College",支票背後請寫上學生中文姓名及所屬年級 中二至中四(本地課程/預備班)/中五(本地課程): \$6,580 中五(國際文憑課程): \$9,850
		有關繳交學費及學費減免事宜通告回條「直接付款授權書」及銀行存摺第一頁/提款卡影印本 (如選擇以聖保羅男女中學校董會聯營卡繳交學費, 請於發卡後補交「信用卡直接付款授權書」)
		• 家長迎新日回條
		 訂購平板電腦回條 學校網絡及電腦使用同意書 (請保留副本供日後參考)
		• 家教會申請表及支票 (自由參加)
		• 入住宿舍申請表 (自由參加)
		• 學生 2019 冠狀病毒病疫苗接種紀錄副本
		# 正本於完成核實程序後發還
23 August (Tue)	4:00pm	Fee Remission Application Deadline 學費減免申請截止
1 September ^b (Thu)	9:30am 10:00am-11:30am	Roll Call 點名 Beginning-of-Term Assembly 開學禮

Please note:

If Red or Black Rainstorm Warning Signal or Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is issued in the morning, the following will apply:

- a. Activities will be conducted on the following day at the same place from 10:00am-11:00am.
- b. Activities will be conducted on the following school day at the same time and place.

請注意:

若天文台在當日早上發出紅色或黑色暴雨警告信號,或懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號,有關活動將作如下安排:

- a. 活動將順延至翌日上午 10 時正至 11 時正於原定地點進行。
- b. 活動將順延至下一個上課日於原定時間及地點進行。